



...FROM THE GERMAN JAZZ FESTIVAL 1964

Unreleased live recordings from the 9th German Jazz Festival 1964 in Frankfurt am Main!

Apart from well-known bands such as the Jazzensemble des Hessischen Rundfunks and the Klaus Doldinger Quartet, the German Jazz Festival 1964 focussed on jazz from our Eastern neighbouring countries, here represented by the Zagreb Jazz Quartet from Yugoslavia. Saxophonists Karl Drevo, Emil Mangelsdorff and Joki Freund also played an important part and are featured in this compilation.

These recordings offer an overview of the jazz scene 1964, its developments and tendencies, full of experimental pleasure and swing!

TRACKS

Jazzensemble des Hessischen Rundfunks:

1. Sopranitis (3:51)
2. Announcement (0:13)
3. Birmingham Post (7:57)

Zagreb Jazz Quartet:

4. Announcement (0:18)
5. In Walked Bud (6:26)
6. Degressia (4:21)

Karl Drevo Quintet:

7. Announcement (0:41)
8. Save Your Love For Me (9:46)

Svend Asmussen + Zagreb Jazz Quartet:

9. Bluesette (6:14)

Klaus Doldinger Quartet

feat. Inge Brandenburg + Rolf Kühn:

10. Announcement (0:59)
11. Waltz Of The Jive Cats (8:46)
12. Announcement (0:59)
13. What's The Matter Daddy (5:04)
14. Announcement (0:33)
15. Groovin' In Berlin (5:48)

Michael Naura Quintet

16. Announcement (1:38)
17. Rainy Clouds (5:45)
18. Rhythm-a-ning (6:52)

RECORDED

May 8, 1964, Frankfurt, West Germany

Unveröffentlichte Live-Aufnahmen vom 9. Deutschen Jazz Festival 1964 in Frankfurt am Main!

Neben bekannten Bands wie dem Jazzensemble des Hessischen Rundfunks und dem Klaus Doldinger Quartet war ein Schwerpunkt beim Deutschen Jazz Festival 1964 der Jazz aus den östlichen Nachbarländern, hier vertreten durch das Zagreb Jazz Quartet aus Jugoslawien. Auch Saxophonisten wie Karl Drevo, Emil Mangelsdorff und Joki Freund spielten eine große Rolle und sind in dieser Zusammenstellung vertreten.

Diese Aufnahmen bieten einen Überblick über die Jazz-Szene 1964, ihr Entwicklungen und Tendenzen, voller Experimentierfreudigkeit und Swing!

CD digipac incl. 24-page booklet

CDBE 6250 (AH)



4 251160 252501